
Referat af klimagruppemøde d. 26. august 2015 

Deltagere: Ellen, Henriette, Karl, Karsten, Annette, Christian, Ditte og Jesper. Mads kom til senere. 

Dagsorden: 

1) Svar  fra Steen Bisgaard 

2) Referat fra mødet med Martin fra Hofor 
3) De næste skridt 

 

Ad 1) 

Gennemgik tegninger og svar fra Bisgaard. Disse sendes også ud elektronisk. Det er 80.000 kr. plus moms, 

altså 100.000 kr. pr. felt. Det ser ud til, at alt er med.  

Ad 2) 

Hofor kan stadig være med hvis vi laver felter og erstatter fortov/bagstykke med grus og græs. Vi vender 

tilbage til Hofor og Martin vil gerne være med til møde med kommunen. 

Ad 3) 

Mangler at høre angående P-pladser. 

Angående Bisgaard – det skal være endnu tydeligere, så det stemmer overens med oversigtstegningerne. 

Realistisk også angående P-pladser. Tegninger uden biler? 

Kan han evt. ½time d. 8. september? 

Kommunen:  

Vi har nogle spørgsmål til kommunen: 

Kan vi minimere antallet af -p pladser og kan vi lave skråparkering? 

Hvad gør vi i forhold til en hjørneetageejendom, der ikke er med i grundejerforeningen?  

Hvad er kravene nu for stadig at være en legevej? 

Ditte får Søren til at sætte mødet op. 

Jesper, Annette, og evt Søren går til mødet. 

 
Nye møder: 

Onsdag d. 26. august kl. 17 hos Ditte 

Tirsdag d. 8. september kl. 19 hos Henriette 


